
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  25 lipca 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: budowy stadionu przy ul. Chałupnika / ul. Meissnera 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z informacjami prasowymi o budowie kolejnego stadionu miejskiego przy ul. 
Chałupnika / ul. Meissnera mieszkańcy zwracają się do mnie z pytaniami, na które 
odpowiedź zapewne zna Prezydent Miasta Krakowa: 

1. W jaki sposób został wyłoniony projekt na budowę i zagospodarowanie terenu 
wokół planowanego stadionu miejskiego? Zasadnym jest bowiem oczekiwanie, 
że w trosce o jakość architektury i poszanowanie woli mieszkańców tego typu 
inwestycje winny być przedmiotem konkursu architektonicznego 
poprzedzonego konsultacjami społecznymi, by pełnić w przyszłości również 
funkcje pożądane przez lokalną społeczność. 

2. Kto jest dysponentem działek, na których ma powstać stadion? 
3. Skąd i w jakiej wysokości mają pochodzić środki na budowę kolejnego stadionu 

miejskiego? W WPF wpisane są bowiem 33 miliony, a całość inwestycji ma 
kosztować ok. 140 000 brutto. 

4. Na jakim etapie jest kwestia budowy stadionu Hutnika Kraków? Jakie są aktualne 
wyceny dla tego zamierzenia inwestycyjnego? Czy jest gotowy projekt i 
pozwolenie na budowę? 

 
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


